
 

 

 

 

 
 

Försäkringskommittén informerar 

- Samverkan för medlemsnytta 

Nu har vi i Försäkringskommittén tillsammans med Folksam satt igång med Samverkan för Medlemsnytta. Detta 

för att ge kollektivanställda på Scania en bättre inblick i sitt försäkringsskydd, samt pension. Målet är att alla ska 

bli erbjudna ett försäkringssamtal där vi försäkringsinformatörer  informerar om försäkringar som gäller på 

arbetet och vad som ingår i medlemskapet i IF Metall samt vilka försäkringar man kan teckna till. Dessutom 

kommer varje person att bli erbjuden en ekonomisk rådgivning av Folksam. 

Fokus i dessa samtal kommer att vara: 

- Återbetalningsskydd   (Tjänstepensionen) 

- Förmånstagarförordnande (Liv -försäkringar) 

- Försäkringsskydd 

- Hitta gamla skador (olycksfall mm) 

- Föräldrapenningtillägg (FPT) 

- Premiebefrielse 

Samtalen kommer ske på betald arbetstid men det är givetvis inget tvång att ta del av informationen. Är det så att 

man inte vill ta del av informationen vill vi att man kontaktar någon i försäkringskommittén och skriver på en 

reservationsblankett. Denna verksamhet har skett på många större arbetsplatser (t.ex. SSAB i Oxelösund, 

Ljunghäll i Södra Vi, Volvo Skövde) med ett positivt gensvar. På dessa arbetsplatser har man hittat flera 

medlemmar som har fått hjälp att hämta hem pengar från skador som man inte känt till att man kunde få 

ersättning för. 
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Bitvis kyligt klimat 

På senare tid har det förekommit att förtroendevalda blivit ifrågasatta av företagsrepresentanter kring 

vilken attityd, värdering eller rent av lojalitet mot Scania de har, enbart för att de ifrågasatt företagets 

agerande i frågor som övertid, organisation mm. 

Från fackligt håll ifrågasätter vi, försöker med dialog, genomför riskanalyser, tar kontakt med 

arbetsmiljöverket och förhandlar, men ibland får vi inget gehör. Vi känner att vi har stor lojalitet och bra 

attityd mot företaget, men ett ledarskap som inte på allvar tar tag i problem som att arbetare sliter ut sig 

och sjukskriver sig för att dom mår dåligt av all press och stress, det kommer vi alltid ifrågasätta. 

Vi vill på detta sätt vara tydliga: vår huvuduppgift som fackligt förtroendevalda är att representera våra 

medlemmars intressen! 

Vi är inte ute efter att skapa konflikter. Tvärtom är vi beredda att samarbeta med företaget för att 

arbetssituationen på Scania ska bli bättre. 

Allt oftare får vi höra av företaget att vi inte är samarbetsvilliga men vår målsättning är alltid att skapa en 

så bra och hälsosam arbetsplats som möjligt! 

 

Det kom ett brev… 

 

 

Ansvarig utgivare:  Material kan lämnas in eller skickas till klubbexpeditionen. 

Mikael Johansson tel 65198 Inget material får lämnas in anonymt, däremot kan man 

Hyttbyggarkommitté: skriva under signatur. 

Jenny Ilke Hjelm tel 65236 

Fredrik Jonasson tel 65122 www.scaniafacken.com/vklubbenohamn 


